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Moi!

Olen Leevi Koistinen, viidennen vuoden

Raksalainen ja aktiivinen Otaniemen

opiskelijayhteisön kasvatti. Haen

ylioppilaskunnan hallitukseen vuodelle 2024,

sillä koen hallitusvirassa voivani parhaiten

myötävaikuttaa itselleni rakkaassa yhteisössä.

Haluan olla keskiössä kehittämässä

ylioppilaskunnan toimintaa, sekä oppimassa

uutta niin AYY:stä kuin itsestänikin.

Oma kokemukseni yliopistoyhteisöstä ja siinä

vaikuttamisesta on painottunut etenkin

opiskelijakulttuurin yhteyteen. Olen toiminut

kolme vuotta intensiivisesti tapahtumien

parissa niin killassa kuin ylioppilaskunnankin

alla. Tapahtumat ja kulttuurin eteen

työskentely on ollut äärimmäisen palkitsevaa

ja opettavaista. Näissä rooleissa olen muun

muassa johtanut noin 60-henkistä

toimikuntaa, vastannut 3000 hengen

tapahtumasta, sekä lukemattomista

monimuotoisista pienemmistä tapahtumsta,

joissa olen kehittynyt niin suunnittelu-,

organisointi- kuin johtamistaidoissa. Näiden

kolmen vuoden aikana olen päässyt myös

kattavasti perehtymään AYY:n toimintaan ja

oppinut ymmärtämään organisaatiota.

Olen luonteeltani huumorintajuinen ihminen

ja tulen hyvin toimeen erilaisten ihmisten

kanssa. Osaan rakentaa ratkaisukeskeistä

keskustelua ja kykenen myös keventämään

ilmapiiriä. 

Odotankin hallituksen kesken muodostuvan

hedelmällisen ja omistautuneen yhteistyön

ilmapiirin, jota kykenen itse rakentamaan juuri

huumorin keinoin sekä tarjoamalla luovia

näkökulmia.

Vapaaehtoiskentän ollessa melko tuttu,

tahtoisinkin laajemmin näkökulmia AYY:n

toimintaan, sekä mahdollisuuden oppia

uudenlaisten haasteiden kautta. Näin ollen

hallituksen salkuista minua kiinnostavat

erityisesti strategia, yrityssuhteet, tilat ja

palvelut, sekä kiinteistöt. Laajemmin tahtoisin

työskennellä ja kehittää toimintaa realistisella

otteella, tehden ennemmin yhden asian hyvin

kuin kolme kehnosti. Mielestäni

ylioppilaskunnan toiminnassa on tärkeää

huomioida jatkuvuus ja projektien

monivuotinen elinkaari niiden edistämisessä.

AYY:n hallitukseen tarjoaisin kovalla

työmoraalilla, hyvällä kokemuspohjalla ja

reippaalla tiimihengellä varustetun tekijän,

joka on valmis uusiin haasteisiin. Mikäli tämä

teksti herätti kysymyksiä tai muita ajatuksia,

voi minulle laittaa viestiä sivun yläreunasta

löytyviin yhteystietoihin!
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Hey!

My name is Leevi Koistinen and I am a fifth-

year engineering student and an active

member of the Otaniemi student community. I

am applying for the Student Union Board for

the year 2024, since that way I feel I can best

contribute to the community I love. I want to

be at the centre of developing the Student

Union's activities and learning new things

about AYY and myself.

My own experience in the university

community and the influence I have had on it

has been focused on student culture in

particular. For three years I have been

intensively involved in event activities, both in

the guild and under the student union.

Working on events and culture has been

extremely rewarding and instructive. In these

roles I have, among other things, led a

committee of around 60 people, been

responsible for an event for 3000 people, as

well as countless smaller events of all kinds,

where I have developed my planning,

organisation and management skills. During

these years, I have been able to familiarize

myself with AYY and it’s organisation.

I have a good sense of humour and get on well

with different people. I can contribute a

solution-oriented discussion and I am also able

to lighten the atmosphere.

I look forward to an atmosphere of fruitful and

dedicated cooperation within hte Board, which

I myself can build through humour and

innovative perspectives.

 Being familiar with the volunteer scene, I

would like to have a broader perspective on

AYY's activities, as well as the opportunity to

learn through new challenges. Therefore,

among the Board's specific responsibilities, I

am particularly interested in strategy,

corporate relations, facilities and services, and

real estate. More broadly, I would like to work

and develop operations with a realistic

approach, doing one thing well rather than

three things poorly. I think it is important for

the activities of the Students' Union to take

into account continuity and the multiannual

life cycle of projects.

To the Board I would offer a person with a

strong work ethic, a good experience base and

a lively team spirit, who is ready for new

challenges. If this text raised any questions or

other ideas, please feel free to send me a

message using the contact details at the top of

the page!


